



HOHESTY CAST QUALITY, INNOVATION
AND CHANGE IN THE FUTURE

诚信铸就品质，创新改变未来

温州恒豪机械有限公司

公司地址：浙江省瑞安市上望街道匠心路1号（联峰科技内）

手机号码：+86 135 6616 6068 / +86 133 7577 8885

公司传真：0577-6668 9399

销售热线：0577-6668 9399

邮箱地址：mickeywenzhou@henghaoprinter.com

公司网站：www.henghaomachine.com / www.wzhenghao.com

WENZHOU HENGHAO PRINTING MACHINERY CO., LTD.

Address: No.1, JiangXin road, Shangwang street, ruian, zhejiang, China.

Mobile: +86 135 6616 6068 / +86 133 7577 8885

Fax: +86-577-6668-9399

E-mail: mickeywenzhou@henghaoprinter.com

Web: www.henghaomachine.com / www.wzhenghao.com



本公司产品不断改进，如有与样本不符以实物为准。

The company's products continue to improve, if there is
inconsistent with the sample in kind prevail.

HENGHAO

PRINTING MACHINERY

专业商标印刷设备制造商



恒豪机械
Heng hao machinery

RY-320 9色

多工位全伺服印刷机

Multi functional full servo flexo printing machine



产品特点 Product features

1. 柔印机采用网纹辊涂布，具有耐磨、防锈、使用寿命长等特点。可以提高印刷效率。
2. 柔印机的放卷由磁性动力制动器控制。收卷由伺服电机控制。张力设定由运动控制器控制触摸屏完成。
3. 柔印机垂直印刷单元采用360°伺服电机调节定位。
4. 柔印机的每个印刷单元都有一个红外干燥器。可选配UV干燥器。
5. 柔印机的胶辊可以在停车时自动脱离，并在低速运行，以避免水被晒干。
6. 整机采用伺服电机控制。
7. 放卷、复卷均采用气胀轴，方便换料、卸料。
8. 柔性版印刷机的放卷、印刷、上光、红外干燥、覆膜、复卷等工序可一次完成。这种印刷机最适合各印刷公司印刷不干胶标签及其他商业标签、纸杯、铝箔、塑料薄膜等。

1. The flexo printing machine adopts the anilox rollers to spread ink, which is characterized by wearable, rust-resistant and long using life, etc. It can improve the printing efficiency.
2. Unwinding of the flexo printing machine is controlled by magnetism power brake. Rewinding is controlled by servo motor, tension setting will be done by motion controller control touch screen.
3. Vertical printing unit of the flexo printing machine adopt 360° servo motor to regulate for registration.
4. Each printing unit of the flexo printing machine has one IR drier. UV dryer can be optional.
5. The rubber roller of the flexo printing machine can break away automatically while parking, and running at a low speed, in order to avoid water being dried.
6. Whole machine is controlled by servo motor
7. Unwinding and rewinding shaft adopt air shaft, it's convenient to change load and unload the material.
8. Unwinding, printing, varnishing, IR drying, laminating and rewinding of the flexo printing machine can be finished in one process, this kind of printing machine is best for each printing companies to print on adhesive-paper labels and other commercial label, paper cup, aluminum foil, plastic film, etc.

主要技术参数 Main Technical Parameters

型号	Model	HI-RY320-9C
最大印刷速度	Maximum Printing speed	100m/min
印刷颜色	Printing color	9 colors(1+4+4 colors)
最大印刷宽度	Maximum printing width	320mm
最大材料宽度	Maximum web width	330mm
最大放卷直径	Unwind roll diameter	600mm
最大收卷直径	Rewind roll max diameter	600mm
印刷周长	Printing length	175-380mm
套色精度	Registering accuracy	±0.15mm
气压	Air press	0.8MP
电压	Voltage	380V±10%
机器重量	Machine weight	5500kg
机器尺寸 (长*宽*高)	Machine dimension	5500X1350X2250 mm

可根据客户要求定制不同规格 / According to customer requirements customize different specifications.

